
Bestyrelsesmøde 20/06 - 23
Lærerværelset 19.00 - 21.30

Til stede: Martin Knudsen, Artur Stryjak, Karsten Borberg Heuckendorff, Tina Andersen,
Maria Søgaard Thomsen (online), Anja Grøn Witting (online)

Afbud: Thomas Nymann Finnerup, Søren Bøgelund Nielsen

Referent: Anja Grøn Witting

Dagsorden

1. Praktiske opgaver
· De reviderede vedtægter skal lægges på hjemmesiden, De gamle vedtægter

foreligger kun som PDF. Tina forsøger at "rippe" den, så den kan tilrettes.

2. Økonomi og skole v. Artur
· Hvordan ser budgettet ud for skoleåret 2023/2023? (Orientering)
Budgettet ser okay ud. Artur prøver at lave et nyt budget og forsøger at holde
overblik over likviditet og budget.

Drøftelse af muligheder ift. revisor og bogføring. Maria har en lokal kontakt, der kan
hjælpe med dele af bogføring. Artur undersøger nærmere.

· Økonomiens betydning for personalet (Orientering)
Der er afholdt møde med skolens personale i sidste uge ift. justering af ressourcer,
så det passer med børnetal efter sommerferien.

· Konsekvenser for klasse-sporene? (Beslutning)
Vi aftaler at fastholde to spor frem til december. Derefter gør vi status.

· Likviditet i december (Diskussion)
Pga. tilbagebetaling af tilskud i december, får vi udfordringer med likviditeten dér. Der
vil kontinuerlig ske justering af budget i forhold til udgifter og indtægter og
sammenholde det med likviditeten, hvor der er underskud.

Der er forslag om oprettelse af en slags budgetkonto til faste udgifter for at skabe et
bedre overblik og balance.

Ift. tilgang af elever fokuseres der på rekruttering af børnehavebørn med henblik på
oprettelse af Mini-DUS i starten af 2024 og oprettelse af 0. klasse i sommeren 2024.

· Lokaleleje i Klarup
Der er afholdt møde med FDF i Klarup i går med positivt resultat. Afventer aftale på
skrift.



· Forhandling med FSL ultimo juni
Maria deltager sammen med Artur. Bestyrelsen drøfter, hvordan vi gerne vil indgå
forhandling og hvilken løsning, vi ønsker os.

3. Støtteforeningen v. Tina
· Økonomi (Orientering)
Opdatering af medlemmerne. Bygger medlemsskaren op på ny. Overvejer at øge
kontingentet.

· Sommerfest
Planlægning og afvikling af sommerfest d. 21. juni.

· Ideer til nyanskaffelser

· Status på projekter (Jem og fix puljen)
Renovere eksisterende shelter.
Artur søger penge til lad-el-cykler via Spar Nord. Flag og klistermærker på som
markedsføring.
Afslag på orangeri. Vi ansøger i stedet om shelterplads

· PR (Diskussion)
o Videoer til facebook annoncer
Aftale med tidligere elev, der gerne vil medvirke i video. Nuværende fokus er
på skolebørn og derefter på børnehavebørn

o Stande i sommerlandet

o Pjece, beachflag og plan
Ønsker beachflag til lokale i Klarup

o PR for børnehusets frie pladser op til efteråret

4. Netværk v. Tina og Artur
· Besøg fra Fjaltring (Orientering)
Artur har talt med lærerne i Fjaltring om deres proces ift. børnetal og de ligner os på
mange måder. God sparring. Talt med Guldbæk friskole.

· Kontakt til Ulsted Skole (Orientering)
Tina har talt med Ulsted Skole (de er på lukkelisten). Bød os til som netværk ift.
oprettelse af friskole.

· Børnehus i Nibe (Orientering)
Inspiration til budgetlægning

· Samarbejde med FDF Klarup/Romdrup



Se under punkt 2.

5. Fritter
· Genindføre frugtordningen i fritteren?
Forslag om månedlig forældrebetaling for frugt, så ordningen kan genoptages.
Vi aftaler, at det lægges ud til afstemning hos forældrene. Karsten laver en google
analyse og sender ud til forældre.

6. Revision
· En pensioneret lokal revisor har tilbudt at hjælpe. Artur taler med ham og

nuværende bogholder og drøfter, hvilke opgaver han kan løfte. Kan evt. også
bruge ham i Støtteforeningen.

· Valg af ny revisor til årsregnskabet 2024 (Kort diskussion)
Vi drøfter udfordringer ift. nuværende arbejdsgang og andre muligheder. Artur
undersøger nærmere.

7. Børnehuset v. Tina og Artur
· Personale

o Camilla er ansat som ny fast leder. Der orienteres om udarbejdelse af
kontrakt og bilag til kontrakt. Camilla indbydes til bestyrelsesmøder og kan
deltage efter behov.

o Artur har lavet skema, hvor personalet skriver på, hvis de har haft ekstra
opgaver/arbejde. Anvender det som månedligt arbejdsredskab.

o Michael tager sin 2-årige pædagoguddannelse i børnehuset og er ansat på
30 timer.

o Jobopslag rengøring børnehuset
Slået op på FB. Én ansøger, som skal til samtale i næste uge. Afholdes af
Camilla, Tina og Tania.

· Fravær blandt personalet (Diskussion)
Der skelnes mellem sygdom (egen eller barns) og planlagt fravær i form af ferie,
omsorgsdage mv.
Ved planlagt ferie planlægges vikardækning. Ved sygdom eller andet har vi god
normering, og man dækker ind med tilstedeværende personale.

· Møde med tilsynet i Aalborg Kommune d. 15/06-23 (Orientering)
Skærpet tilsyn er afsluttet. Normalt tilsyn kommer to gang om året. Næste gang i
efteråret.



· Plan for sommerferie i børnehuset v. Artur (Orientering)
Der er lavet plan både for børnehus og fritter.

· Pædagogisk plan for børnehuset (Godkendelse)
Camilla har udarbejdet en pædagogisk plan for børnehuset. Godt arbejde.
Godkendes og lægges på hjemmesiden.

· Noget nyt om førstehjælpskursus?
Endnu ikke undersøgt i detaljer.

· Nødpasning Vimmelskaftet.
De har henvendt sig til os med behov for nødpasning af deres børn. Det har vi ikke
mulighed for. Måske skal vi selv have en plan for nødpasning næste år.

· Fond vil gerne give nyt legetøj til børnehuset
Camilla er på sagen og Karsten er kontaktperson til fonden. Donation gives gennem
Støtteforeningen.

8. Evt.
· Oliefyr
Vi skal have nogen til at kigge på fyret inden vinter. Martin undersøger nærmere.

· "Fest" for personalet som erstatning for julefrokost.
Karsten arbejder videre med Idéen

· Vurdering af bygninger
Martin har været i dialog med en ejendomsmægler, der har foretaget en ny vurdering
af bygningerne. Vurderingen svarer stort set til den tidligere vurdering, hvorfor vi
lukker den del i økonomien.

· Naturlig overgang mellem børnehus og skole
Det er vigtigt at have fokus på at arbejde på tværs af skole og børnehus og styrke
fællesskabet mellem børn, forældre og personale for at bidrage til en naturlig
overgang.

Næste bestyrelsesmøde
Tirsdag d. 8. august. Indkomne emner til dagsordenen kan videregives til bestyrelsen eller
skoleleder.


